



365 生日快樂

HAPPY BIRTHDAY

一年365日, 個個都會慶祝生日, 點少得一個蛋糕, 同您一齊回味一吓!
There's only 365 days in a year... but there's only one day where a cake, is the least I can give for you.

雙層雲石 芝士蛋糕

2lb - \$288
1lb - \$168
1/2lb - \$108

DOUBLE LAYER MARBLE CHEESE CAKE

香脆餅底, 加上一層香濃焗芝士蛋糕及一層忌廉芝士慕絲, 配以朱古力花紋及黑白朱古力脆片裝飾。
Buttered Biscuit Base with a layer of Baked Cheese Cake and a layer of Cream Cheese Mousse swirled with Chocolate, surrounded by Dark and White Chocolate Chips.

客戶服務熱線 · Customer Service Hotline: 3162 3535

網址 · Website: www.kingparrot.com

電子郵件 · Email: customerserv@kingparrot.com

KING PARROT

GROUP



桑葚夾心朱古力 軟心蛋糕

RASPBERRY JELLY LAYER AND CHOCOLATE TRUFFLE CAKE

2lb - \$288
1lb - \$168
1/2lb - \$108

兩層香濃朱古力軟心蛋糕夾著桑葚啫哩, 配以杏仁朱古力餅底, 面層再塗上柔滑朱古力。
Chocolate Truffle Cake on Chocolate Joconde Base, sandwiched with a layer of Raspberry Jelly, Chocolate Ganache on top.



杏仁香橙 海綿蛋糕

ALMOND AND ORANGE SPONGE CAKE

2lb - \$288
1lb - \$168
1/2lb - \$108

三層香橙海綿蛋糕夾著橙味忌廉, 面層鋪滿香脆杏仁片。
Three layers of Orange Sponge Cake with Orange Cream in between, sprinkled with Almond Flakes on top.

相片只供參考 · Photos are for Reference Only

有關詳情及訂購, 請向服務員查詢!

For details or ordering, please ask your server!

訂購條款: || KPG Royal Card會員專享9折優惠。|| 以上指定磅數蛋糕須最少2個工作天前預訂; 其他磅數蛋糕須最少4個工作天前預訂。
|| 所有訂購只限自取(下午二時後), 不設送遞服務。|| 所有訂購必須以本公司回覆為準, 並須於訂購時付清全數金額。訂單一經接納, 恕不可取消, 而款項將不獲退還。|| 顧客未能於指定日期內取貨, 將作自動棄權論, 而款項將不獲退還。|| 所有優惠及現金券不適用於蛋糕訂購。
(KPG Royal Card優惠除外) || 所有訂購條款如有任何更改, 恕不另行通知。如有任何爭議, 眾樂集團保留一切最終決定權。||

Terms & Conditions: || KPG Royal Card members are entitled to enjoy 10% discount off offer

|| Please place order at least 2 working days in advance for size listed above; At least 4 working days in advance for other cake size.

|| All cakes are for pick up only (After 2p.m.), no delivery service || Orders will only be accepted with confirmation from King Parrot and full payment must be made in advance. Orders cannot be cancelled and payment will not be refunded once order is accepted. ||

|| Order will be voided should customers fail to pick up the ordered goods within the agreed period and payment will not be refunded.

|| All promotional offers and dining vouchers are not applicable to cake order. (Except KPG Royal Card Discount) || All terms and conditions are subject to change without prior notice. King Parrot Group reserves all the rights to make final decision on all matters of dispute. ||